
Uchwała Nr XV/92/2016 

Rady Gminy Sadlinki 

z dnia 17 marca 2016 r.  

 

 

w sprawie  funduszu sołeckiego 

 

 

 Na podstawie  art. 2 ust. 1 ustawy z dnia 21 lutego 2014 r. o funduszu sołeckim (Dz. 

U. z 2014 r., poz. 301) 

 

 

Rada Gminy Sadlinki uchwala, co następuje:  

 

 

§ 1  

 

 Wyraża się zgodę na wyodrębnienie w budżecie Gminy Sadlinki środków stanowiących 

fundusz sołecki. 

 

§ 2  

 

Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Sadlinki. 

 

§ 3  

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
 

 

Przewodniczący Rady  

Gminy Sadlinki 

 

Wojciech Berent 

 

 

 

 

 

 

 

 



Uzasadnienie 

Zgodnie z art. 7 pkt 17 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym do 

zadań własnych gminy należą sprawy związane z wspieraniem i upowszechnianiem idei 

samorządowej, w tym tworzenia warunków do działania i rozwoju jednostek pomocniczych    

i wdrażania programów pobudzania aktywności obywatelskiej. Fundusz sołecki jest ważnym 

elementem wdrażania i finansowania wsi. Dzięki niemu możliwe będzie budowanie 

tożsamości sołectw, poprawa warunków życia ich mieszkańców poprzez rozwój i poprawę 

infrastruktury technicznej i społecznej oraz waloryzację krajobrazu i architektury. Realizacja 

przedsięwzięć w ramach funduszu wpłynie także na pobudzenie inicjatyw obywatelskich,       

a także na integrację środowisk i to nie tylko w wymiarze pojedynczych sołectw. 

 Ustawa z dnia 21 lutego 2014 r. o funduszu sołeckim (Dz. U. z 2014 r. poz. 301) 

umożliwia wyodrębnienie w budżecie gminy środków na fundusz sołecki. Stosowną uchwałę 

o jego wyodrębnieniu podejmuje rada gminy w terminie do 31 marca roku poprzedzającego 

rok budżetowy i ma ona charakter permanentny, tj. obowiązujący do kolejnych lat 

budżetowych następujących po roku, w którym została podjęta, aż do podjęcia uchwały         

o niewyrażeniu zgody na wyodrębnienie funduszu. 

 Przedstawiana podczas zebrań wiejskich propozycja uruchomienia funduszu 

sołeckiego spotkała się z dużym zainteresowaniem mieszkańców gminy, dlatego zasadnym 

uznaje się podjęcie uchwały w proponowanym brzmieniu. 

 Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje Rady Gminy. 


